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Datum: 10 
januari 

2022 

Betreft: 
Nieuwbouw scholen 

in 
Enter 

Geachte 
college, 

Naar aanleiding 
van de laatste 

raadsvergadering is 
er contact 

geweest 
tussen de 

procesbegeleider, 

de heer 

EN 

directie en bestuur van de 
Stichting Openbare 

Bibliotheek Wierden-Enter. 

(geanonimiseerd)

Tijdens 
dit zeer 

plezierige gesprek is 
er 

gebleken 
dat er 

sprake is 
van 

miscommunicatie. De 

bibliotheek zou niet 
geïnteresseerd zijn 

om aan 
te 

sluiten 
bij 

een 

mogelijke 
nieuwbouw van scholen 

in 
Enter. Dit 

misverstand 
is 

ontstaan 

op 
basis van een 

gevoerd gesprek vermoedelijk 
in 

2017 
ten 

tijde 

waarvan het bestuur druk 
bezig 

was 
met 

het 
definiëren 

van de visie voor de 
langere termijn. 

Sinds twee 

jaar 
is 

er 

sprake 
van een 

visie, 
welke 

is goedgekeurd 
door 

college 
en 

raad, 
die 

via 
een 

implementatieplan 

tot 

uitvoering 
wordt 

gebracht. 
Deze visie en het 

implementatieplan 
maakt 

duidelijk 
dat een kernactiviteit de 

schoolgaande leerling is 
van 

O 
tot 

18 
jaar. 

Eén van onze 

belangrijkste opgaves 
is 

bestrijding 
van 

laaggeletterdheid. 
We boeken de beste resultaten wanneer 

we dit 
preventief aanpakken. Dit 

betekent dat we allerlei 
activiteiten ontplooien 

in de voorschoolse 

opvang, 
de 

primaire 
scholen en het 

voortgezet onderwijs. 
Onze methodes 

zijn 
allen 

gebaseerd op 
het 

creëren 
van 

leesplezier bij 
de 

jeugd 
en de 

jongeren. Op 
dit moment rollen we ons bibliotheek 

op 

school 
project 

uit 
op 

verschillende basisscholen 
in 

de 
gemeente 

Wierden. Dit is een 
aanpak 

die 

wetenschappelijk 
is 

getoetst 
en waar de deelnemende scholen 

(en leerlingen) 
veel baat 

bij 
hebben. 

Het 
mag 

dan 
duidelijk zijn 

dat de beste 
plek 

voor een bibliotheek de 
plek 

is die het dichtste 
bij 

deze 

doelgroep zit, 
in 

Enter dus zo dicht 
mogelijk bij 

het 
basisonderwijs 

en de 
kinderopvang. 

Bovendien 

zijn 
scholen sowieso 

belangrijke ontmoetingsplekken 
en kan een bibliotheek dit 

nog 
zeer versterken. 

Onze 
huidige vestiging 

in 
Enter functioneert 

nog 
maar is 

erg gedateerd. 
Daar komt 

bij 
dat we als 

bibliotheek de taken beter kunnen uitvoeren 
in 

een 

dynamische 
en 

multifunctionele 
omgeving. 

Aansluiten 
bij 

de nieuwe 
huisvestingsontwikkeling 

van de scholen 
in 

Enter 
ligt 

dus zeer voor de hand. 

(geanonimiseerd)
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Het 
ruimtebeslag 

van een 

openbare 
bibliotheek 

in 
dit 

huisvestingsconcept 
zou 

ongeveer 
200m2 

zijn. 

Voor 
multifunctioneel 

ruimtegebruik 
met andere 

gebruikers 
staan we zeker 

open. 

Wij 
verzoeken u dan ook 

dringend 
om 

in 
het 

ontwerp 
van de nieuw 

te 
bouwen school/scholen de 

mogelijkheden 
te onderzoeken van 

integratie 
met de bibliotheek. 

Uiteraard 
zijn 

we van harte bereid een nadere 
toelichting 

te 

geven 

of 

vragen 
vanuit uw 

zijde 

te 

beantwoorden. 

Met vriendelijke groet, 

Bestuur en directie Bibliotheek Wierden 

Voorzitter 
Directie 

(geanonimiseerd)


